
 

 

 

Emlékeztető 

a BME Építészmérnöki Kar Hallgatói Képviselet 

2016. május 30-án 18:00-kor tartott rendes üléséről 

Jelen van (késett kimentéssel): Balázs Anna, Daku Dávid (5p), Gulyás Eszter, Hernády 

Gergely, Komonyi Dániel, Kristály Márton, Nagy László, Németh Péter, Patai Boglárka, 

Somhegyi Balázs, Suhajda Richárd, Tarnóczi Eszter, Vidák Miklós 

Kimentéssel hiányzik: Horváth Bálint, Józsa Katalin 

Vendég: Dongó Tamás 

A Hallgatói Képviselet jelenlevő tagjai nyilatkoznak, hogy képviselői mandátumuk érvényes, 

kizáró ok az ülés időpontjában nem áll fent. 

1. Elnöki beszámoló 

1.1. Balázs Anna emlékeztetett, hogy június 1-én ünnepi Kari Tanács lesz. 

1.2. Balázs Anna elmondta, hogy a május 25-i Kari Tanács ülésén Molnár Csaba dékán 

tájékoztatta a jelenlévőket Dr. Nemes Gábor oktatási dékánhelyettesi posztra történő 

kinevezéséről.  

1.3. Balázs Anna beszámolt a május 25-i Kari Tanács főbb napirendi pontjairól, melyek Dr. 

Magyar Zoltán tanszékvezetői kinevezése, az Épületszerkezettani Tanszék és az 

Épületenergetikai és Épületgépészeti Tanszék a jövőben újonnan meghirdetésre kerülő 

szabadon választható tantárgyai, valamint a Tervezési szakirány kötelezően választható 

tárgycsoportjainak átalakítása voltak. 

1.4. Balázs Anna ismertette a május 30-i Dékáni Tanács főbb témáit. 

1.5. Balázs Anna tájékoztatott, hogy Tarnóczi Eszter elvégezte az ötödik kifizetési 

alkalommal kiutalandó ösztöndíjakkal kapcsolatos adatszolgáltatást.  

1.6. Balázs Anna beszámolt, hogy az elmúlt időszakban kérvénybíráláson vett részt Dr. 

Nemes Gábor oktatási dékánhelyettes társaságában. 

1.7. Balázs Anna tájékoztatott az Év előadója, az Év gyakorlatvezetője, az Év konzulense és 

az OHV díj eredményéről. 

1.8. Balázs Anna előterjesztette az Év hallgatója díjra Farkas Pétert, amit a Hallgatói 

Képviselet 13 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadott. 



 

 

 

2. EHK beszámoló 

2.1. Vidák Miklós elmondta, hogy az Egyetemi Hallgatói Képviselet jelenleg a gólyatáborok 

költségvetési terveivel kapcsolatban egyeztetéseket folytat. 

2.2. Vidák Miklós tájékoztatott, hogy a Kancellária egy általános online fizetési rendszer 

kifejlesztésén dolgozik. 

2.3. Vidák Miklós beszámolt a balatonlellei BME Ifjúsági Tábor fejlesztéseiről. 

2.4. Vidák Miklós elmondta, hogy a Vásárhelyi Pál Kollégium felújítása az előzetes 

tervezethez képest késik. 

2.5. Daku Dávid beszámolt, hogy az Egyetemi Hallgató Képviselet jelenleg a HÖK 

Alapszabály módosításán dolgozik. 

2.6. Daku Dávid tájékoztatott, hogy az elmúlt időszakban az Egyetemi Hallgatói Képviselet 

a Tanulmányi és Vizsgaszabályzat módosító javaslatán dolgozott. 

3. Oktatási beszámoló 

3.1. Gulyás Eszter elmondta, hogy május 29-én Tanulmányi és Vizsgaszabályzat 

véleményező bizottságot tartott. 

3.2. Gulyás Eszter beszámolt, hogy egyeztetett Perényi Tamással a Lakóépülettervezés 1 és 

Lakóépülettervezés 2 tantárgyak követelményeivel és tematikájával kapcsolatban. 

3.3. Gulyás Eszter tájékoztatott, hogy az elmúlt időszakban a jövő évi kari munkarend 

összeállításával foglalkozott. 

3.4. Gulyás Eszter elmondta, hogy az elkövetkező időszakban egyeztet Dr. Lepel Adriennel 

a jövő évi előzetes tantárgyfelvétellel kapcsolatban. 

4. Juttatás-térítési beszámoló 

4.1. Tarnóczi Eszter tájékoztatott, hogy május 26-án Külső Szociális Bizottságon vett részt, 

ahol a Rendkívüli szociális ösztöndíj pályázatok bírálása és a kollégiumi felvételi 

időpontok voltak a kiemelt napirendi pontok. 

4.2. Tarnóczi Eszter elmondta, hogy a Külső Szociális Bizottság nyáron egy új szociális 

pályázati rendszer kifejlesztésével fog foglalkozni. 

4.3. Tarnóczi Eszter beszámolt, hogy a Külső Szociális Bizottság bírálói vizsgájának idei 

időpontja módosult. 

4.4. Tarnóczi Eszter elmondta, hogy az elkövetkező időszakban Külső Szociális Bizottság 

lesz a Rendkívüli szociális ösztöndíjakkal kapcsolatban. 



 

 

 

5. Gazdasági beszámoló 

5.1. Suhajda Richárd elmondta, hogy jelenleg a Kari Tábor költségvetésén dolgozik. 

5.2. Suhajda Richárd tájékoztatott, hogy május 30-án megbeszélést folytatott Orbán 

Balázzsal, melynek fő témái az Építész Piknik, a Ballagás és a Gyűrűavató Szakestély 

rendezvények gazdasági elszámolása, és az Építész Evezős Túra költségvetése volt. 

5.3. Suhajda Richárd felterjesztette az Építész Piknik gazdasági beszámolóját, amit a 

Hallgatói Képviselet 13 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadott. 

5.4. Suhajda Richárd felterjesztette a Ballagás gazdasági beszámolóját, amit a Hallgatói 

Képviselet 13 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadott. 

5.5. Suhajda Richárd felterjesztette a Gyűrűavató Szakestély gazdasági beszámolóját, amit 

a Hallgatói Képviselet 13 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadott. 

5.6. Suhajda Richárd jelezte, hogy az elkövetkező időszakban Belső Gazdasági Bizottságot 

tart. 

6. Kollégiumi beszámoló 

6.1. Németh Péter elmondta, hogy az elmúlt héten közzétette a nyári kollégiumi felvételi 

eljárás hirdetményét. 

6.2. Németh Péter tájékoztatott, hogy egyeztetett Nagy Renátával az ingyenes kollégiumi 

férőhelyekkel kapcsolatban. 

6.3. Németh Péter jelezte, hogy az elkövetkező időszakban Belső Kollégiumi Bizottságot 

tart. 

7. Közéleti beszámoló 

7.1. Somhegyi Balázs elmondta, hogy a közeljövőben egy nyári közéleti hírlevelet fog 

közzétenni. 

7.2. Somhegyi Balázs jelezte, hogy az elkövetkező időszakban Rendezvény Bizottságot tart. 

8. Öntevékeny köri beszámoló 

8.1. Patai Boglárka elmondta, hogy a következő Öntevékeny köri gyűlésen a Kari Tábor és 

a Közösségi ösztöndíj pályázat lesznek a főbb napirendi pontok. 

8.2. Patai Boglárka tájékoztatott, hogy a közeljövőben a Szakmai Napok szervezésével 

kapcsolatos megbeszélésen és szakkollégiumi ülésen vesz részt. 



 

 

 

8.3. Patai Boglárka jelezte, hogy a Rendezvényszervezői és a Közösségi ösztöndíj pályázat 

hirdetményeit továbbította jogi véleményezésre. 

9. HSB delegált beszámoló 

9.1. Komonyi Dániel elmondta, hogy a Bercsényi 28-30 Kollégium tornatermének bérleti 

díjai kiírásra kerültek, aminek kifizetésével kapcsolatban a közeljövőben egyeztet 

Gácsig Gergővel. 

10. Erasmus+ beszámoló 

 

10.1. Komonyi Dániel jelezte, hogy a közeljövőben Erasmus bizottságot tart, melynek fő 

témája az Erasmus+ pályázatok bírálásának pontozási rendszere lesz. 

 

11. Senior Kör beszámoló 

11.1. Kristály Márton tájékoztatott, hogy június 4-én egész napos Senior Kör gyűlést tart. 

11.2. Kristály Márton elmondta, hogy a gyűlés utáni  időszakban megkezdődnek a személyes 

elbeszélgetések a Senior Kör tagjaival. 

12. IT beszámoló 

12.1. Kristály Márton tájékoztatott, hogy a Hallgatói Képviselet irodájában található 

számítógépek frissítésével foglalkozik. 

A következő rendes ülés időpontja 2016. június 13. (hétfő) 19:00, helye: BME K. épület III. 

emelet 23., a Hallgatói Képviselet irodája. 

Budapest, 2016. május 30. 

 Jegyzőkönyvvezető: Ülésvezető: 

 Komonyi Dániel Balázs Anna 

 Elnök 

 



 

 

 

Hat. Szám Előterjesztés Eredmény 

77./2016. 
Év Hallgatója díj nyertese: Farkas 
Péter 

13 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

78./2016. 
Építész Piknik gazdasági 
beszámolója 

13 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

79./2016. Ballagás gazdasági beszámolója 13 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

80./2016. 
Gyűrűavató Szakestély gazdasági 
beszámolója 

13 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

 


